

Ruj. Kami : Bil () dlm. PKT /KEW. 54 Jld. 4
Tarikh : 13 Jun 2017

KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

Tawaran adalah dipelawa kepada **Kontraktor-Kontraktor Tempatan (Tumpat sahaja)** yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) yang masih sahlaku dan berkuatkuasa adalah dipelawa menyertai sebutharga dibawah :

NO & TAJUK SEBUTHARGA	PERKARA	KOD BIDANG	TARIKH/MASA/ TEMPAT TAKLIMAT/ LAWATAN TAPAK	TARIKH TUTUP SEBUTHARGA
PKT 7/2017	CADANGAN KERJA- KERJA UBAHSUAI BANGUNAN BALAI PEMERIKSAAN KESIHATAN KEPADA KLINIK 1 MALAYSIA GETTING, TUMPAT SERTA KERJA- KERJA BERKAITAN	Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) Gred G1, Kategori B Pengkhususan B04 Sijil Taraf Bumiputera (PKK)	Tarikh : 20 Jun 2017 (Selasa) Masa : 09.30 pagi <u>Tempat :</u> Balai Pemeriksaan Kesihatan, Geting Tumpat Kelantan Taklimat/Lawatan Tapak adalah WAJIB	29 Jun 2017 (Khamis) sebelum atau pada jam 12.00 tengahari. Sebutharga yang lewat diterima tidak akan dilayan

1. Dokumen sebutharga boleh diperolehi selepas Lawatan Tapak diadakan mula **21 Jun 2017**. Dokumen sebutharga boleh didapati secara percuma di Unit Hasil, Pejabat Kesihatan Daerah Tumpat.

2. Semua borang Sebut Harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di **PEJABAT KESIHATAN DAERAH TUMPAT, 16200 TUMPAT KELANTAN** tidak lewat dari **jam 12.00 tengahari** pada hari **29 Jun 2017 (Khamis)**.

“LAWATAN TAPAK” adalah diwajibkan kepada semua kontraktor dan akan diadakan pada **20 Jun 2017, jam 09.30 pagi**. Kedatangan lewat (selepas jam 10.00 pagi) dianggap tidak berminat dengan kerja sebutharga ini. Adalah dimaklumkan bahawa taklimat akan hanya diadakan sekali sahaja. Kontraktor dikehendaki berkumpul **di Balai Pemeriksaan Kesihatan, Geting Tumpat Kelantan** pada masa dan tarikh yang telah ditetapkan di atas. Perlu diingatkan pihak Syarikat **Tidak Boleh** mewakili pegawai selain dari penama yang terdapat dalam Sijil Pendaftaran dan **Hanya Penama di dalam Sijil Pendaftaran** sahaja dibenarkan hadir untuk sesi taklimat sebutharga dan lawatan tapak (**Sebarang surat wakil syarikat tidak akan dilayan**). Sila sertakan sesalinan kad pengenalan untuk semakan.

(DR. HAJAH FAIZAN BT HAJI GHAZALI)

No. Pendaftaran Penuh MMC : 028880

Pakar Perubatan Kesihatan Awam (Pengurusan Kesihatan)

Pegawai Kesihatan Daerah

Pejabat Kesihatan Daerah Tumpat,

Kelantan.